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1. Opening 

Om 15.40 uur opent Gerwin de vergadering en stelt voor om punt 9 

en punt 10 te verschuiven naar een volgende (extra) vergadering in 

verband met de hiermee gemoeide tijd. Het bestuur gaat akkoord met 

deze agenda aanpassing . 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

- Richtlijn liften demontage versie 6 (bespreken in pt 8b.) 

Versie 6 is gemaakt n.a.v. bespreking d.d. 16 juli 2020 bij de 

Metaalunie waar, grote bouwbedrijven, Aboma, Liftinstituut en een 

aantal liftdemontagebedrijven (waaronder LDN (liftdemontage NL) van 

Harmen van Steenis) aanwezig waren. 

- Wijziging Bouwbesluit m.b.t. brandveiligheid liftenbesturing in 

woongebouwen (bespreken in pt. 8c.) 

Vanwege de urgentie van deze kwestie is hier inmiddels een brief over 

uitgegaan waarvan alle bestuursleden voor verzending het concept 

hebben ontvangen. 

- Publicatie Besloten ruimte in de liftenbranche (bespreken in pt 9e.) 

- Correspondentie met SBCL inzake innovatie BRL voor COVID-19 

oplossingen in personenliften (bespreken in pt 6.) 

Door SKG-IKOB (=een CBI voor de bouw- en vastgoed wereld) is het 

onderwerp “ingebruiknamekeuringen van Covid-19 oplossingen voor 

personenliften” aangemeld voor het opstellen van een innovatie BRL. 

Datzelfde SKG zou eventueel ook kunnen worden ingeschakeld voor 

een (branche)certificaat op het vlak van duurzaamheid 

- Overlijdensbericht Vz. NJI Nico Post. 

Gerwin laat weten dat voorzitter NJI op 26 november 2020 na een 

kort ziekbed op veel te jonge leeftijd is overleden en dat inmiddels een 

nieuwe voorzitter is aangesteld. 
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Ingekomen stukken 18 februari  

 Vmatch/VLR+NLB_Inspectie Op Afstand_Demo 

Gerwin –Het is een digitale bril waar een monteur aan de installatie 

kan sleutelen. Het komt vanuit de Offshore, waarbij gebruik wordt 

gemaakt van augmented reality. De VLR/NLB Technische Commissie 

heeft dit destijds onderzocht om de toepasbaarheid in de liftensector 

om met name bij complexere storingen hulp in te roepen vanuit 

kantoor/leverancier/importeur. Je kan geschreven stukken doorgeven 

of op afstand met de monteur meekijken en zo te coachen c.q. te 

begeleiden. Mogelijk is om stukken of fimpjes te uploaden. Dit biedt 

meer dan facetimen etc. omdat je je handen vrij hebt. Doordat 

meerdere branches binnen Metaalunie van deze Vmatch gebruik 

maken, is dit door TeqNow overgenomen en bieden dit in aangepaste 

vorm aan als een stukje dienstverlening van Metaalunie. 

Metaalunieleden kunnen gratis deelnemer worden van TeqNow. Het 

bestuur vindt dit meer voor de jongere generatie. Afgesproken wordt 

om dit aan leden door te geven zodat zij zelf kunnen beslissen om 

hiervan gebruik te willen maken. Demo geven tijdens de 

ledenvergadering. Actie secretariaat. Bestuur graag feedback geven 

op de met de vergaderstukken meegestuurde presentatie. Joop zal in 

dit verband ook een hem bekende partij uitnodigen en dit 

terugkoppelen. Actie Joop en bestuur.   

VLR – NLB verzoek om inhoudelijke bijdrage TC t.b.v. 

vermijding verkeerde wijziging Bouwbesluit 

Joop zal dit dossier verder afhandelen en geeft een laatste update. In 

het Bouwbesluit 2012 wordt voor wat betreft liften verwezen naar het 

Warenwetbesluit voor liften en hierin wordt verwezen naar de EU 

Richtlijn liften en geharmoniseerde normen die het vermoeden geven 

van overeenstemming met de richtlijn. Dit is de volgordelijkheid. Ook 

voor brandweerliften wordt beschreven dat dit moet voldoen aan het 

Warenwetbesluit liften maar wordt (bewust) niet verwezen naar een 

norm, want als een wettelijk besluit verwijst naar een norm dan moet 

deze norm kosteloos beschikbaar zijn. Desondanks is de norm wel 

leidend en in nationale regels verwerkt. 

Bij evacuatieliften in woongebouwen is dit niet het geval en moet het 

Ministerie van Binnenlandse Zaken regels opstellen. Daar is men nu 

mee bezig en op het punt aangekomen om deze van kracht te 

verklaren. Probleem is echter dat de norm voor evacuatieliften (EN 

81-76) nog niet is gepubliceerd. Om te voorkomen dat het 

Bouwbesluit strijdige bepalingen gaat bevatten ten opzicht van de 

internationale normen is het beter om dit van pas van kracht te laten 

gaan als de norm definitief is (2023). Om als evacuatielift te kunnen 

dienen moet aan meer voorwaarden worden voldaan dan alleen 

bouwkundige aanpassingen en een brandvrije voeding. Naast de in 

norm EN 81-76 uit te werken technische eisen moet er ook een 

deskundige binnen het pand aanwezig zijn om de evacuatie te kunnen 

begeleiden. Een ander zorgpunt is of voor ieder woongebouw een 

evacuatielift verplicht wordt. Dat heeft nogal wat consequenties. 

Moeten de zorgcomplexen er wel of niet aan toegevoegd worden? 

Brandweerliften zijn niet geschikt als evacuatieliften. In het door de 
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branche opgestelde memo bestemd voor BZK staat nu dat ook een 

zorgcomplex moet zijn voorzien van een evacuatielift en dat dit moet 

worden toegevoegd aan het Bouwbesluit 2012.  

Gerwin zal contact opnemen met Kees vd Sluijs (VLR). Er moet een 

gezamenlijke brief uit van de VLR en de NLB richting BZK met dat 

memo als bijlage. Het bestuur gaat akkoord met de tekst van de 

memo. Als VLR ook akkoord gaat zal Gerwin deze memo sturen naar 

BZK, tav hoofd afdeling bouwregelgeving. Actie Gerwin  

Vraag van Cees waarom Johan er niet bij is deze vergadering. Johan 

Stoop heeft laten weten om bij een volgende (echte) vergadering 

aanwezig te zijn, omdat dit een voortzetting is van de vergadering van 

12 januari.  

 

i2Motion 

ATB - Hans Weezenberg is overgenomen door Wolong en hebben 

besloten om de technische supportafdeling voor de freqentieregelaars 

te sluiten en hebben nu geen expertise meer in huis. De experts uit 

deze tak zijn doorgegaan in een eigen nieuwe onderneming I2 Motion 

is nu de kennispartner vooral m.b.t. freqentieregelaars. Zij hebben 

meer ex-werknemers van ATB overgenomen. Patrick van der Lied en 

Ronald Dankers zijn de technische knowhow mensen. Als ATB het 

lidmaatschap gaat opzeggen dan niet moeilijk doen. I2Motion is 

welkom als buitengewoon lid en het secretariaat wordt verzocht om te 

regelen dat zij zich kunnen voorstellen in de eerstvolgende 

ledenvergadering. Actie Gerwin 

 

3. Verslag bestuursvergadering 27 augustus 2020 

Het verslag wordt paginagewijs doorgenomen. Pagina 3 – punt 7c 

Naam HoistTech moet zijn HoistTec Liften (HoistTec Liften ). Pagina 3 

– punt 8a - Cees Pasman moet zijn Kees Pasmooij. Actie 

secretariaat  

Actiepunten: punt 1 is afgehandeld. Punt 2 is afgehandeld. Gerwin 

heeft Johan Stoop in september face to face gesproken en Johan wil 

graag als adviseur zitting nemen in het bestuur. Zodra uitgestippeld is 

wat Johan precies gaat doen zal Gerwin Johan uitnodigen voor de 

volgende bestuursvergadering. Het contract moet nog op papier 

worden gezet en ter ondertekening worden toegestuurd. Het uurtarief 

bedraagt € 45,--. Inzet ongeveer 1 dag in de maand, de 

vakantieperiode en eindejaarsperiode uitgezonderd. Het hiervoor 

benodigde bedrag is in de begroting opgenomen. Johan wordt 

bestuursadviseur en zal zitting nemen in de VLR-NLB technische 

commissie naast Hans Meeuwsen. Hij is al geïntroduceerd in deze 

commissie. Cees Oomen merkt op dat het niet alleen deelnemen is in 

de commissie, maar dat hier ook werkgroepen aan vastzitten en 1 dag 

per maand misschien te weinig is. Je bent al gauw 2 a 3 dagen per 

maand kwijt om een werkgroep opdracht af te werken. Afgesproken 

wordt als er extra budget nodig is dan extra uren in te kopen. Dit 

opnemen in contract. Nog afstemmen met Johan welke werkgroepen 

hij gaat doen. Daarna contract opstellen en versturen. Actie Gerwin  

Actiepunt 3. Het uploaden van bestuurs- en commissiestukken kan 
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niet geclusterd via de website van NLB. Wordpress laat dit niet toe. De 

stukken voortaan definitief op te slaan in een apart NLB kanaal in MS 

Teams is geen optie. Dit medium alleen gebruiken voor aanstaande 

vergaderingen en om ter vergadering documenten met elkaar te 

delen. Stukken voor op de bestuursportal kunnen via het secretariaat 

worden aangeboden.  

Actiepunt 4. Gerwin deelt mede dat er heel weinig respons is gekomen 

(ongeveer 4 of 5 bedrijven) om een terugkoppeling te geven op de 

bestandscontrole Zuffenhausen rem. Discussie ontstaat of we hier wel 

of niet mee door moeten gaan. Jan vermoedt dat er onder leden 

terughoudendheid zal zijn om adressen te delen, zeker nu zoals Ron 

heeft opgemerkt deze problematiek al jaren binnen Kone bekend is. 

Joop – Als er een inventarisatie wordt gedaan dan moeten de leden dit 

uitvoeren en een redelijk antwoord teruggeven. We moeten de 

samenhang onder de leden houden. Afgesproken wordt om nog een 

keer mailing te versturen om te inventariseren wat nu bekend is, of er 

eventueel afwijkingen zijn en zo ja of dit beeld ook bij andere leden is. 

Zijn er bijzonderheden dan vragen we door en anders slaan we de 

gegevens alleen op. Actie secretariaat. In de toekomst moet dit 

beter geregeld worden door de leden. Actie Joop om dit te bespreken 

op de volgende ledenvergadering.  

Actiepunt 5. Kascontrole 2019 is gedaan.  

Actiepunt 6. Deursticker is niet gedaan, is onvoldoende animo voor en 

afvoeren van de actielijst. Actiepunt 6. Website loopt gewoon door. 

T.g.v. inspanning in diverse andere dossiers is er aan het beleidsplan 

niet verder aan gewerkt.  

ActiePunt 7c. HoistTec Liften voor demontage liften te Goes is niet 

benaderd. Besloten wordt om deze niet te benaderen. Past niet in de 

doelgroep.  

Actiepunt 9. Wegens Corona heeft bedrijfsjuridische afdeling geen tijd 

om de voorwaarden VLR – vervroegde ingebruikname nieuwbouw 

bouwliften - aan te passen en op NLB papier te zetten. Nogmaals 

urgentie doorgeven aan Bedrijfsjuridische afdeling. Actie Gerwin.  

Actiepunt 9.1 Tekst nakijken Servicevoorwaarden, artikel 8.1. Nu is 

vermeld indexering op basis van consumentenprijs. Dit moet 

opgesteld worden op basis van CPI, TPI en loonkostenindex. 

Bedrijfsjuridische afdeling moet dit met spoed afhandelen. Actie 

Gerwin om opdracht te geven aan Bedrijfsjuridische afdeling.  

Het verslag wordt met in achtneming van voornoemde opmerkingen 

vastgesteld en goedgekeurd.  

 

4. Ongevallen en veiligheidsincidenten 

Jaarlijkse inventarisatie via VLR 

Wachten op signaal vanuit VLR voor de jaarlijkse (ELA) ongevallen 

inventarisatie. Momenteel zijn er bij het bestuur geen incidenten 

bekend. Het incident met de overleden brandweerman  (Den Dolder) 

is nog niet in de Arbo commissie besproken. Cees zal dit navragen bij 

het volgende overleg van de Arbo commissie en terugkoppelen aan 

bestuur. Actie Cees   
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5. Huishoudelijke zaken 

a. Voorlopig resultatenoverzicht 2020 

Met de vergaderstukken is het overzicht meegezonden dat ter 

vergadering wordt toegelicht. De branchemanager benadrukt dat deze 

getallen nog onder voorbehoud zijn, aangezien de Metaalunie het 

boekjaar 2020 nog niet officieel heeft afgesloten. 

b. Bestemming resultaat (overgebleven middelen) 

De afrekening toont een positief resultaat van € 7.153,-. In de 

ledenbrief van 23 december jl. is gemeld dat het bestuur gaat 

bekijken wat hiermee wordt gedaan. Van de leden is geen reactie 

gekregen op de ledenbrief die vlak voor de kerstdagen is verzonden. 

Afgesproken wordt dat het op de reserve komt met bestemming 

activiteiten. Er kan dan bijvoorbeeld een mooie grote activiteit 

georganiseerd worden. München wordt als voorbeeld genoemd of 

eventueel via de contacten van EFESME naar Bologna. Voor Gerwin 

zijn 5 dagen minder (wordt 40) voor NLB ingekocht. Voor Carien 2 

dagen extra (wordt 20) voor NLB ingekocht. Het bedrag van 22,95 

per jaar onder abonnementen vervalt, omdat het magazine van 

Liftinstituut niet meer verschijnt. Dit bedrag uit de Excelsheet halen. 

Actie Gerwin. Als de afrekening definitief akkoord is bevonden door 

Rob van Mourik dan kan kascommissie controle uitgenodigd worden. 

Commissie bestaat wederom uit Ron van Deelen en Nico Pieneman. 

Nico Pieneman hiervoor nog wel vragen. Actie secretariaat 

c. Bemensing commissies en informatieoverdracht  

De taken voor de diverse commissies moeten ‘eerlijker’ over alle 

leden verdeeld worden. Discussie ontstaat hoe de leden meer actief 

bij het NLB verenigingswerk te betrekken. Voorstel is om een 

maximum van 3 of 4 termijnen van elk 3 jaar aan de bestuurstermijn 

te stellen, zodat er regelmatig een wisseling van de bestuursleden 

komt. Eventueel andere leden vragen om commissies te bemensen, 

maar dan ben je afhankelijk van de terugkoppeling. Joop Lakeman 

vindt het belangrijk dat deze zetels ingevuld worden vanuit het NLB 

bestuur. Het bestuur uitbreiden met 2 bestuursleden tot 7 om zo de 

taken beter te verdelen, lijkt een betere optie. Gedacht wordt aan 

onder andere Premium Liften, A.S. Lifttechniek of M.E.S. liften. 

Momenteel zit in de Technische commissie Herman Meeuwsen en 

straks aangevuld met Johan Stoop als toehoorder. In de 

Arbocommissie zit Cees met als toehoorder Gerwin. Bij de NC 

Liftveiligheid zit Perry van Gerven en voor een extra zetel moet er 

betaald worden. Bij SBCL en CCvDL heeft NLB 1 zetel en hier kan ook 

geen 2e zetel (toehoorder) worden afgevaardigd. In werkgroep 

Digitaal liftboek zit Cees Oomen. Brief aan leden dat NLB het bestuur 

wil gaan uitbreiden met 2 bestuursleden en wie er tijd heeft om in 

een commissie te gaan zitten kan zich aanmelden. Actie 

secretariaat  NLB moet meer zichtbaar gemaakt worden bij de 

leden. Jan en Cees gaan ideeën hiervoor sturen naar secretariaat. 

Actie Jan en Cees  
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6. Coronacrisis 

Actuele stand van zaken (operationeel en financieel) 

Toekomstverwachting van de sector (BRL m.b.t. COVID-19 bij 

nieuwbouw) 

Gewenste inzet NLB (waarschuwingssticker veilig liftgebruik. 

Waarschuwingsstickers hoeven niet meer te worden gemaakt. Heeft 

nu geen zin meer.  Leden verwijzen naar RIVM en vooral ook naar de 

Coronasectie op de Metaaluniesite.    

Wel of geen luchtverversingen (middels open deuren of geforceerde 

ventilatie) in de lift wegens Corona. Hiervan is niet bewezen of deze 

maatregelen effectief zijn. Bovendien valt of staat de effectiviteit van 

luchtverversing met de discipline waarmee overige hygiene 

maatregelen als het regelmatig ontsmetten van knoppen worden 

doorgevoerd Cees stuurt mail over luchtverversingen. Actie Cees.  
 

 

7. Invulling ledenbijeenkomsten 22 april en 16 september 

In verband met Corona komt 22 april tussen haakjes. Het is zeer 

waarschijnlijk dat deze vergadering niet kan doorgaan. In de volgende 

vergadering besluit nemen over evt. online vergadering. 

Ledendag 16 september eventueel Louwman Museum in de ochtend 

met lunch en in de middag strandzeilen in Katwijk aan Zee met 

aansluitend diner. https://www.bastianevents.nl/pg-auto-s.html 

 

 

8. Lopende activiteiten 

a) Ontwikkeling Digitaal Liftenboek (SBCL) / uitbreiden met toepassing 

Can-Open technologie 

Cees - Diverse documenten zijn doorgenomen en het loopt. Het is 

nu wachten op de uitrol van de trailer (pilot). Gerwin meldt dat Joop 

en hij een bespreking hebben gehad met Harold Bussink en Kees 

v/d Sluijs. Harold is een bepalende factor in het digitale liftboek in 

relatie tot wat er kan en mag, wie er tot gegevens van individuele 

installaties toegang heeft en wat er met de digitale gegevens 

gebeurt. Op dit moment wordt het digitale liftenboek alleen de 

vervanger van het papieren liftenboek en ook alleen maar voor het 

archiveren van de gegevens van de basisinstallatie en het loggen 

van keuringen en onderhoudsbeurten. Meer niet. 

Cees Oomen vindt het ongewenst dat de installateur en fabrikant 

altijd toegang behouden tot het digitale liftboek van alle door hen 

ooit geproduceerde en geïnstalleerde liften, ook al hebben deze de 

betreffende lift niet in onderhoud. Vanuit het oogpunt van veiligheid 

is dit wel te verdedigen, maar dit is niet in het belang van de 

zelfstandige onderhoudsbedrijven. In de trailer is nog niet te zien 

hoe dit werkt.  

Liftinsight en Liftrail? verkopen eigen bewegingsmelders (externe 

sensoren). Deze hebben volgens het bestuur weinig waarde om het 

onderhoud te managen. Slijtage, mechanische defecten en 

vervuiling zijn nu eenmaal niet met dergelijke sensoren te 

detecteren, eventueel wel (deels) vanuit de liftbesturing. Er schijnen 
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alle commercials ten spijt nog maar 2 apparaten te zijn verkocht.  

Ten aanzien van het plegen van collectieve inzet op het gebied van 

het uitlezen (monitoren) en inregelen van besturingen, is het 

bestuur terughoudend. Joop - zolang er geen protocollen van zijn 

dan heeft het geen zin. Er zijn wel wat mogelijkheden met 

onderdelenleveranciers, zoals QR-code voor handleiding, maar 

niemand geeft zijn data prijs wat nodig is op dit vlak iets te kunnen 

doen. Afgesproken wordt geen goeroe uit te nodigen omdat NLB te 

klein is en de materie voor het doorsnee NLB lid hoogst 

waarschijnlijk te complex.   

Jan Läkamp- vanuit can-open is een aantal fabrikanten opgestart 

met een nieuwe groep www.next-group.org. Jan heeft deze groep 

van leveranciers benaderd maar zij willen niet op deze toenadering 

door ene individueel bedrijf ingaan. Contact leggen als branche voor 

informatie wat de werkgroep doet binnen de can-open protocol. 

Gerwin gaat na de lockdown langs bij Jan om gesprek voor te 

bereiden Actie Jan en Gerwin.   

 

b) Stand van zaken Richtlijn liften demontage 

Deze Richtlijn gaat er komen. Jan Greven van Otis heeft zich tegen 

de in Nieuwegein besproken 5e versie uitgesproken, omdat hij een 

aantal procedurele zaken nog onvoldoende uitgewerkt vindt, terwijl 

dit wel was afgesproken. Er is verder uitvoerig overleg geweest met 

de arbeidsinspectie en deze heeft aangegeven om het niet te strak 

in te richten omdat het moeilijk is om dit naderhand terug te 

draaien. Een van de belangrijke punten is fasering van toezicht en 

dit is ingevoerd. Installaties zijn eenvoudig, middelmatig en complex 

en dat moet gebeuren door een onafhankelijke partij. Dit alles 

maakt het lastiger voor niet terzake kundige personen en bedrijven 

om een lift te demonteren, omdat er een demontageplan moet 

komen met Risico-inventarisatie en -evaluatie dat verplicht 

onderdeel uitmaakt van de liftdemontage werkzaamheden.  

De verwachting is dat Arbeidsinspectie dit protocol binnen 

afzienbare tijd gaat opnemen in een beleidsregel en op basis van dit 

protocol gaat handhaven. De Richtlijn is (nagenoeg) definitief 

gemaakt en wordt beschikbaar gesteld aan de branche. Wachten op 

de publicatie van Aboma. 

 

c) Wijziging Bouwbesluit mbt brandveiligheid liftenbesturing in 

woongebouwen 

Joop – Rudi Seeters (Kone) kernlid van de Tech commissie werd 

door een van zijn projectleiders bij het aanbiedingsonderhandeling  

van een lift geconfronteerd met de vraag of deze nieuwe lift voldoet 

aan de nieuwste voorgenomen wijziging van het bouwbesluit 2012. 

Deze wijziging houdt in dat alle liften in een woongebouw geschikt 

moeten zijn als een evacuatielift. In deze wijziging van het 

Bouwbesluit zijn 3 extra bepalingen opgenomen, t.w. – de 

voedingsbekabeling moet onder de fundering worden getrokken en 

daarboven brandwerend worden omkokerd. De liftschacht moet bij 

een uitslaande brand in de centrale hal van het gebouw gedurende 
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60 minuten brandvrij blijven, doormiddel van een brandvertragend 

voorportaal voor elke schachtdeur opdat dan de functie van de lift 

als evacuatielift bij brand gegarandeerd is.  

In de bijna afgeronde NEN norm 81-76 zijn evacuatieliften adequaat 

beschreven, maar belangrijke delen zijn niet opgenomen in de 

wijziging bouwbesluit. Door een onafhankelijk bureau is in opdracht 

van Rijksoverheid in 2018 een onderzoek gedaan, maar dit bureau 

heeft alleen naar de bouwtechnische eisen gekeken en is daarbij 

volledig voorbij gegaan aan het lifttechnische deel, terwijl deze 

informatie beschikbaar was. Deze ‘Antea’ rapportage heeft de basis 

gevormd voor de wijziging het Bouwbesluit. Dit had aangevuld moet 

worden dat dit voldoet aan de komende NEN-EN 81-76 norm. 

In de nu aangekondigde wijziging van bouwbesluit wordt echter 

niets bepaald over het gebouwbeheersysteem t.a.v. brandmelding 

en de instelling van de liftbesturing als evacuatielift. Ook niets over 

de instructie en training van de bewoners. N.a.v. enkele incidenten 

met branden nabij liften en met evacuaties hebben de samenstellers 

van het bouwbesluit naar eigen bevindingen en in samenspraak met 

Liftinstituut hun plan getrokken. 2 jaar geleden heeft Gerwin die via 

het Bouwclusteroverleg stukken in handen had gekregen daarop 

gereageerd naar Liftinstituut. LI vertegenwoordiger Koos van 

Lindenberg heeft toen nog gevraagd aan de commissie om de 

branche hierbij te betrekken. Daar is niet op gereageerd. Rudi 

Seters heeft nu vanuit de TC een memo opgesteld ter ombuiging 

van de medio ’21 voorgenomen wijziging van het bouwbesluit. Deze 

memo is bij het ministerie Bzk ingebracht door Derk Jan Meijer, 

beleidssecretaris Metaalunie die namens MKB-NL aanzit bij de 

besluitvorming t.a.v. bouwregelgeving. VLR gaat via FME het 

branchestandpunt langs andere kanalen inbrengen zodat de druk 

maximaal wordt en zo deze wijziging kan worden omgebogen.  

De actie is nu dat tijdens de laatste consultatiefase NLB en VLR hun 

bezwaar goed beargumenteerd inbrengen met de intentie een 

overleg op te starten tussen de TC die hiervoor een aparte ad-hoc 

werkgroep heeft opgericht en Bzk en zodoende tot een uitwerking te 

komen die uitvoerbaar is en wel de beoogde veiligheid oplevert. De 

verwachting is dat e.e.a. binnenkort op gang komt. Joop zal namens 

NLB in deze ad-hoc cie zitting nemen en Gerwin bewaakt vanuit NLB 

de lobby. Actie Joop en Gerwin 

 

9. Introductie oZone als onderwijsplatform binnen de 

liftenbranche 

Gerwin heeft het bestuur een filmpje gestuurd van oZone. Het is een 

HR-module met gerichte educatie. Het kan een ondersteuning zijn van 

een opleidingsplan. Bestuur reageert dat VCA al via een link te volgen 

is. Er zijn te weinig andere cursussen/trainingen die online kunnen. 

Het bestuur besluit om hier geen gebruik van te maken. Misschien een 

volgende generatie. Ook richting ROVC geen actie ondernemen. Dit 

doorgeven aan oZone. Actie Gerwin 

Qua opleidingen vanuit NLB hoeft er geen actie te worden 
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ondernomen, zolang de corona nog steeds aanwezig is. 

 

10. Besluitvorming inzake oprichting branchekeurmerk 

milieuprestatie liftenbedrijven 

Metaalunie heeft MVO-monitor ontwikkeld. Dit is een branchekeurmerk 

en de Rabobank erkent het. Metaalunie pleit er voor dat aanbesteding 

voor bestek toegankelijk moet zijn voor mkb-bedrijven. Bestuur: bij 

aanbestedingen is meestal 14001 nodig. Bestuur heeft geen interesse 

om aan een branchekeurmerk mee te werken. Maken gebruik van VCA 

handboek en willen dit handboek integreren. Eventueel Mark Louter 

vragen om 14001 en veiligheidsladder uit te breiden. Cees en Jan 

vinden dat Mark Louter een wollig handboek heeft geschreven en 

willen liever een compacter handboek. Cees gaat handboek 13015 en 

14001 sturen naar Joop en Gerwin. Hiervan een project maken om toe 

te voegen aan VCA handboek. Actie Joop, Cees en Gerwin 

 

11. PR ledenwerving 

Bestuur heeft geen behoefte aan meer leden en zeker geen 

montagebedrijven (behoren niet tot de doelgroep) en eenpitters (zijn 

veelal zzpérs) als lid. Het bestuur wil bedrijven met een eigen product 

of onderhoudsbestand. Gerwin zal een lijst met prospects (zonder 

montagebedrijven en eenpitters) naar het bestuur sturen om te kijken 

of er gegadigden bijzitten. Actie Gerwin 

 

12. Commissiewerk 

a) SBCL /CCvDL online symposium? 

Het symposium is in 2020 vanwege corona niet doorgegaan. Jan: 

John van Vliet (einde bestuurstermijn) is opgevolgd door Paul Rozen 

van TU. Het Logboek wordt geïntroduceerd via een live vergadering 

of Webinar. Cees is een tegenstander als de fabrikant/installateur 

altijd inzage kan houden in de het gehele logboek. In oorsprong is 

men ervan uitgegaan dat dit niet kan, maar is nu wel zo 

opgenomen. Jan zal bij de eerstvolgende vergadering SBCL (de 

opdrachtgever van het logboek) vragen of zij hiervan op de hoogte 

zijn. Actie Jan. Op de website van Lameco staat inmiddels al de 

vermelding van het digitale logboek.  

CCvDL – Joop stuurt laatste verslag naar secretariaat voor op de 

website. Actie Joop.  Er zijn vragen binnengekomen vanuit de 

markt en Keurende instanties over Extra aangebrachte 

veiligheidsvoorzieningen. Reactie van SZW van Alwin van Daasdonk 

“indien er een extra veiligheidsvoorziening met als doel verhoging 

van het veiligheidsniveau voor gebruikers in geval van calamiteiten 

is aangebracht en deze valt niet onder vervaardigingsvoorschriften 

dan hoeft het niet functioneren van deze veiligheidsvoorziening niet 

te leiden tot een afkeur. Het lijkt mij wel dat het niet functioneren 

beschreven wordt. De lifteigenaar gaat er wel vanuit dat een 

dergelijke voorziening wel functioneert”. Bijvoorbeeld radarknop of 

stootpaaltje als dat bijvoorbeeld door heftruck kapot gaat kan dit 

nooit leiden tot afkeuring. 

Digitale liftenboek is besproken en Joop zal bij een volgende 
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vergadering naar voren brengen dat NLB geen voorstander is van 

opnemen van de leverancier/installateur in het digitale liftboek. 

Actie Joop  

Een item wat speelt binnen de CCvDL is dat brandweerliften onder 

de oude ZA valt en als men die gaat vervangen dan valt deze niet 

meer onder de oude ZA. De CCvDL vindt wel dat de overheid hier 

meer bewust van moet zijn en CCvDL heeft een brief gestuurd SZW 

hoe hier mee om te gaan. Een brandlift die voldoet aan bijlage ZA 

heeft geen brandwerend voorportaal en zet men daar een nieuwe 

lift in, dan is dit volgens de richtlijn liften. Zet je er dan een brandlift 

in dan is dit volgens de 8172 en die eist een brandwerend 

voorportaal. Je kan niet een 8172 zetten in een bouwkundige 

omgeving die niet voldoet. De lift wordt wel goedgekeurd maar je 

krijgt geen gebruikersvergunning. Dit item zetten op de agenda met 

VLR en eventueel vragen aan de Techn. Cie om hier naar te kijken. 

Actie Gerwin. Brief aan SZW en documentatie naar Gerwin sturen. 

Actie Joop. 

b) Normering brandveiligheid liftbesturingen in woongebouwen 

Er komt een nieuwe norm 8120 en 8150. Inhoudelijk is niets 

gewijzigd. Keuringsinstantie gaat op het certificaat zetten dat het 

volgens 8120 2020 is beoordeeld.  

c) EFESME 

Zie b. Bestuur besluit om lid te blijven. EFESME is actief op normen 

en ISO. 

d) Technische commissie / Liftexpertise centrum  

Geen bijzonderheden. Johan Stoop is geïntroduceerd. TC zoekt wel 

onderwerpen om Webinars te houden aansluitend op een TC 

vergadering. Deze Webinar zal dan openbaar zijn. Webinars die 

geweest zijn is: inspectie op afstand en brandwerende bekabeling. 

Als er nog onderwerpen zijn om toe te lichten vanuit de NLB dan 

toesturen naar Gerwin. Jan: Webinar over remcontacten. Actie 

bestuur 

e) ARBO / Veiligheid 

Cees Oomen: Er is een document opgesteld waar de commissie 

trots op is. Het document heet: 7 Uniforme basisvoorwaarden voor 

veilig werken. Dit betreft de Algemene Veiligheidsregels binnen de 

liftenbranche die uniform zijn. Deze dienen te allen tijde worden 

opgevolgd ongeacht voor welk liftenbedrijf, subcontacten of 

medewerker die werkzaamheden uitvoert. Maandag (22 februari) 

wordt deze geïntroduceerd bij de Arbocommissie. Gerwin zal het 

rondsturen als het een officieel stuk is. Actie Gerwin.  

Binnenkort zullen er wel aantal mensen met kennis vertrekken uit 

de commissie. Thema Hijsen wordt binnenkort opnieuw opgepakt. 

Demontagerichtlijn – de pilot staat klaar op de website van Aboma 

(www.richtlijndemontageliften.nl). Het werk voor deze commissie is 

hiermede afgerond. Ministerie ISZW moet dit als beleidsregel 

overnemen. Wanneer de website definitief is dan Bert Huisman van 

Aboma uitnodigen zodat hij dit kan presenteren bij de volgende 

ledenvergadering. Alwin Verdaasdonk informeel over deze website 

informeren. Joop stuurt mail door naar Alwin Verdaasdonk. Actie 
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Joop 

 

13. W.v.t.t.k. / Rondvraag 

Cees meldt dat hij in een werkgroep zit waarin een basistraining 

Liftmonteur met klein examen voor zzp-er en beginnende werknemers 

wordt opgezet. Dit in samenwerking met Otis, Kone en Schindler die 

allemaal hun eigen basistraining hebben en nu worden 

samengevoegd. Gerwin – Dit is typisch een training om bij oZone in te 

brengen. 

18 februari 

Ron: Er is een plafond van een liftkooi naar beneden gekomen. Dit zat 

met dubbelzijdig tape vast. Meldt dat bij afwijkende kooien je 450 per 

m2 moet rekenen voor het hefvermogen. Heeft nog geen contact 

gehad met Dirk Lohr over het artikel betreffende moderniseren van 

liften. Actie Ron contact opnemen. Cees hoopt dat Johan snel zal 

aansluiten. Gerwin: Norm 13015 niet verplicht om mee te werken. 

Norm staat wel in lijst geharmoniseerde normen. Is niet 

geaccrediteerd. In de bestuursvergadering van 25 maart wordt 

besloten of de ledenvergadering van 22 april doorgaat. 

 

14. Sluiting 

Een extra bestuursvergadering voor de krokusvakantie plannen. 

Agendapunten: bouwbesluit, actualisatie en onbehandelde punten. 

Johan Stoop voor deze vergadering uitnodigen. Actie secretariaat 

Om 18.10 uur wordt de vergadering gesloten en de voorzitter bedankt 

iedereen voor zijn inbreng.  

 

 

Besluiten- / actiepuntenlijst vergadering 

 

Agendapunt Wat  Wie Wanneer 

3 Naam wijzigen in Kees Pasmooij Secretariaat  

3 Contact opnemen met Johan Stoop in 

welke werkgroepen hij gaat zitten en 

eventueel extra budget voor extra 

dagen en dan contract opstellen 

Gerwin z.s.m. 

3 Herinneringsmail sturen naar leden 

voor inventarisatie Zuffenhausen rem 

Secretariaat z.s.m. 

3 Leden vragen om meer betrokken te 

zijn bij de branche 

Joop Volgende 

ledenverg. 

3 Voorwaarden VLR -vervroegde 

ingebruikname nieuwbouwliften op 

papier NLB zetten door afd BJ 

Gerwin z.s.m. 

3 Servicevoorwaarden NLB artikel 8.1 

indexering laten wijzigen door afd BJ 

Gerwin z.s.m. 

4 Incident overleden brandweerman 

terugkoppelen aan bestuur 

Cees Na overleg 

volgende 

Techn.cie 
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5a Abonnement 22,95 uit Excelsheet 

halen 

Gerwin  

5a Kascontrole commissie uitnodigen Secretariaat Na definitief akk.  

Rob van Mourik 

5c Mail naar leden voor 2 extra 

bestuursleden 

Secretariaat z.s.m. 

5c Ideeën sturen naar secr voor meer 

zichtbaar maken van NLB 

Jan en Cees  

6 Mail sturen over Luchtverversingen Cees  

8a Contact leggen met nextgroup Can-

Open om als branche informatie te 

krijgen wat deze werkgroep doet 

Jan en Gerwin  

8c Actie ondernemen over wijziging 

bouwbesluit  

Joop en Gerwin  

9 oZone berichten dat NLB geen 

interesse heeft 

Gerwin  

10 VCA Handboek aanvullen met 14001 

en 13015 

Joop, Cees, 

Gerwin 

 

11 Prospectlijst naar besturen sturen Gerwin  

12a SBCL op de hoogte brengen over 

inzage logboek Fabrikant/installateur 

Jan Eerst volgende 

SBCL vergadering 

12a Laatste verslag CCvDL sturen naar 

secretariaat voor op de website 

Joop  

12a CCvDL op de hoogte brengen dat NLB 

geen voorstander is van het opnemen 

van de leverancier/installateur in het 

digitale liftboek 

Joop Eerst volgende 

CCvDl 

vergadering 

12a Item brandweerliften onder de oude 

ZA en bij vervanging valt deze niet 

meer onder de oude ZA op de agenda 

met VLR zetten. 

Gerwin Eerst volgende 

vergadering 

12a Brief aan SZW en documentatie 

sturen naar Gerwin 

Joop  

12d Onderwerpen sturen naar Gerwin 

voor Webinar TC 

Bestuur  

12e Als het document ‘7 Uniforme 

basisvoorwaarden’ officieel is 

rondsturen 

Gerwin  

12e Mail over website Demontage 

richtlijnen doorsturen naar Alwin van 

Daasdonk 

Joop  

13 Johan Stoop uitnodigen voor 

volgende bestuursvergadering 

Gerwin Voor 25 maart 

13 Contact opnemen met Dirk Lohr over 

artikel modernisering liften 

Ron  

 

 


